
Geachte Gemeenteraad,
 
- Tijdens de Adviescommissie Ruimte van 8 december werd mij gevraagd te reageren op 

geluiden over veranderingen in de afvalverwijdering per 1 januari a.s. in het Osse Centrum die 
vanuit IBN-kring waren vernomen. 

- Ik heb toegezegd na te gaan wat de feitelijke situatie is en daarop bij u terug te komen. Dit doe 
ik hierbij.

- In de Adviescommissie heb ik als volgt in voorlopige zin gereageerd :
o Ik heb erop gewezen dat het ophalen van dit afval valt onder het aanbestedingscontact 

dat wij hebben met IBN. Dat loopt af en wij zijn met elkaar in gesprek over verlenging. 
Voor zover ik toen wist, liep dat gesprek goed. 

o Vanuit de zuivere rolverdeling hebben wij geen bemoeienis met de wijze waarop IBN 
intern haar afspraken met ons organiseert, tenzij wij daarover expliciet hebben 
gesproken.

o Daarbij realiseren wij ons het bijzondere karakter van de samenwerking met IBN. Dit 
valt binnen de portefeuille van mijn collega Kees van Geffen.

- Bij navraag door mij en mijn collega blijken de feiten als volgt te zijn : 
o Wij zijn in goed overleg nagenoeg rond met IBN over het nieuwe 

aanbestedingscontract. Dit wordt nu formeel afgerond.
o De afspraken met betrekking tot de bedoelde afvalverwijdering zijn wat aangescherpt in 

verband met meerwerk, mede als gevolg van de Corona-maatregelen en mogelijke 
effecten van het nieuwe afvalsysteem. 

o Het is aan IBN om de afgesproken prestaties te leveren. Ook of zij wel of niet gebruik 
maken van de stofzuigermachine. Als het resultaat problemen oplevert, gaan wij, zoals 
gebruikelijk, zo nodig in gesprek.

o IBN heeft ons toegezegd de signalen die wij hebben ontvangen in interne kring te 
bespreken.

 
Ik hoop u hiermede naar tevredenheid te hebben geïnformeerd.         
 
 
Met vriendelijke groet,
 
Johan van der Schoot
Wethouder
(0412) 62 93 04
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